
ENCARRILA’T! 

Tot va començar amb la idea de fer  algun tipus d’acció per fer que cada dia més persones 
vinguessin a l’escola i a l’institut en bicicleta. 

Poc a poc van anar apareixent idees: què es podia fer, com seria el recorregut.. i  entre tots (els 
membres del comitè ambiental de l’escola i els de l’institut, amb alguns membres de 
l’ajuntament) vam decidir que era una bona idea i que, per tant, s’havia d’aconseguir. 

Durant tot aquest curs hem estat fent moltes reunions per a pensar noves idees . Quan vam 
decidir que faríem un carril bici, i es va concretar el seu recorregut,  vam decidir que faríem un 
taller al Parc de Nadal per promoure la idea del carril. També vam dedicar alguna reunió per 
dissenyar uns fulletons informatius sobre els avantatges de l’ús de la bicicleta, i amb el 
recorregut del carril bici. Els fulletons es van acabar els primers dies del Parc, però també vam 
exposar un cartell gegant amb el plànol del recorregut. Els organitzadors del Parc ens van 
ajudar, i entre tots vam organitzar una activitat que simulava el carril bici per la qual anaven 
passant els xiquets. 

Quan es va acabar el Parc de Nadal vam decidir que Toni Pitarch, el professor de l’autoescola, 
donés  unes xerrades als alumnes de l’escola i de l’insitut per donar‐los consells sobre com 
actuar correctament amb la bicicleta. 

Pocs dies després es va inaugurar el carril bici. Vam sortir a les 9.30 de l’institut i de l’escola, i 
vam fer dues voltes al poble amb la bicicleta. L’alumnat i el professorat que no volien o no 
podien anar en bicicleta van anar caminant fins a la plaça de l’església,  on ens vam ajuntar tots 
per inaugurar el carril bici. Les autoritats van parlar i, després,  vam agafar tots el carril bici per 
a pujar fins a l’institut. 

I qui esperava que el carril bici tingués tanta influència en la imatge del poble, i tanta influència 
en els seus habitants? Doncs ningú. Hi ha hagut molta polèmica sobre el carril bici, però 
cadascú té una opinió i no es pot retreure res a ningú. 

A veure si es  tira endavant i es pot fer més llarg el recorregut! 

Meritxell Pasalamar Forcadell (Green worker membre del Comitè ambiental de l’institut i de la 
comissió impulsora del projecte)  



 

 

  


